
Substantivformer

Grupp Obestämd 
singular

Bestämd 
singular Plural Plural 

bestämd

Grupp 1: -or 
+ na

En blomma
En tavla

Blomman
Tavlan

Blommor
Tavlor

Blommorna
Tavlorna

Grupp 2: -ar 
+ na

En säng
En stol

Sängen
Stolen

Sängar
Stolar

Sängarna
Stolarna

Grupp 3: -er 
+ na

En apelsin
En present

Apelsinen
Presenten

Apelsiner
Presenter

Apelsinerna
Presenterna

Grupp 4: -n 
+ a 

Ett äpple
Ett hjärta

Äpplet
Hjärtat

Äpplen
Hjärtan

Äpplena
Hjärtana

Grupp 5: - + 
en

Ett barn
En läkare

Barnet
Läkaren

Barn
Läkare

Barnen
Läkarna



Obestämd form

Obestämd form med en/ett artikel:

● When we present new information (there is/are): 

○ Det ligger en bok på bordet.

● When information is new for reader/listener:

○ Jag har en hund. 

○ Det står en flicka och tittar på mig.

● When there is an adjective in front of a noun:

○ Thomas är en duktig ingenjör. 

● With descriptive nouns (geni, idiot, ljushuvud…)

○ Sara är ett geni.



Obestämd form

Obestämd utan artikel:

● In many non-specific verb phrases:
○ Han tittar på teve varje dag. 
○ Maria lagar mat på måndagar.
○ Hon åker buss. BUT hon tar bussen.

● With music instruments:
○ Greta spelar piano.

● After samma, följande, nästa:
○ Nästa år ska vi åka till Tyskland.



Obestämd form

Obestämd utan artikel:

● After genitive (possessiva pronomen/genitiv)
○ Hennes hund är stor.
○ Sveriges kung.

● After quantity words: ingen/inget/inga, någon/något/några, många, 
flera, olika, varje, tre/fyra/fem…
○ Jag har två barn.
○ Har du någon penna?



Bestämd form

● When the information is not new:
○ Jag har en hund. Hunden heter Otto. 

● When the object is clear from the context:
○ Vi ska äta efter lektionen.
○ Stäng dörren, snälla.

● After den/det/de, här/där:
○ Det där barnet är trött.

● Describing when we do something often:
○ På morgonen borstar hon tänderna. 
○ På vintern gillar jag att åka skidor. 



Bestämd form

● when there is only “one” of that thing:

○ Livet är vackert. 

○ Solen skiner.

● when it is a part of another object/concept.

○ De har ett stort hus. Köket är vackert.

● when we mean function rather than place/person:

○ Hon går till frisören varje månad.

○ Hon går på gymmet.


